

NM måste tyvärr ställas in

Vi gjorde ett försök att flytta NM till högre mark uppe på Södra Berget. Vi har kört spår i två dagar. Tyvärr kommer det fram allt mer sten i de spår vi har kört. Vi inser nu att vi tvingas ställa in tävlingarna i helgen.

En idé är att göra ett nytt försök om två veckor men det är inte förankrat i klubb och förbund ännu. Håll Eventor under uppsikt...

Rolf Johansson 072-201 66 16